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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 32 (B 30 - § 7) af 10. 
december 2013

Spørgsmål
”Vil ministeren oplyse, hvordan staten i forbindelse med salget af DONG-aktier 
har undersøgt de kontroverser, som Goldman Sachs har været indblandet i under 
finanskrisen om f.eks. salg af derivater til Grækenland, der skjulte landets egentlige 
tilstand, om spekulation i subprime-produkter i USA's, og om handelskarruseller 
med råvarer i USA's, der har presset bl.a. aluminiumspirserne op?”

Svar
Goldman Sachs er en meget stor organisation, og Finansministeriet kan ikke ude-
lukke, at der er eksempler på, at dele af organisationen kunne have handlet mere
hensigtsmæssigt i forbindelse med bl.a. finanskrisen. 

Det er imidlertid Finansministeriets opfattelse, at Goldman Sachs i forhandlings-
forløbet angående kapitaludvidelsen i DONG Energy har ageret kompetent og 
meget professionelt, og at de vil kunne bidrage positivt til den fremtidige udvik-
ling af selskabet.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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